
 

 

Styrelseprotokoll ÅSF 2022-08-31, kl 18.30 

Protokoll fört vid styrelsen för Ångermanlands skidförbund den 31 augusti. Mötet genomfördes på 

Hotell Hallstaberget, Sollefteå 

Närvarande 

Anders Hjort, Johan Gradin, Mia Karlsson, Anna Mannelqvist, Jens Boveng, Johan Bryngelsson, 

Roger Svensson, ordförande. 

Frånvarande: Ulrik Ulander, Patrik Näslund 

Dagordning / Punkter 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Roger Svensson förklarade mötet öppnat. 

 

2. Dagordning  

Dagordningen godkändes. 

 

3. Val av sekreterare 

Mötet beslutade att Johan Bryngelsson skriver protokoll för mötet. 

 

4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll lades till handlingarna. 

 

5. Rapporter 

Alpint 

U16, samverkan iom region 2. Generellt bra utbyte inom Ångermanland, inom AK är det ett gott 

samarbete. 

Lägerplanen är lagd 

Tävlingarna satt för säsongen 

 

Backe 

Inget att rapportera 

 

Längd 

Välbesökt skidting med bra frågor. Norrbotten var med och berätta om deras juniorsatsning. 



Kartläggning genomförd, antal längdskidåkare är idag ca 1000 st. 

Tydligare riktlinjer för tävlingar där klubbarna försöker likrikta tävlingsverksamheten 

Sommarskidskolor genomförda. 

Om kring den 13 sep drar de flesta verksamheterna i gång. 

 

6. Ekonomi 

Inte helt klar med balansräkningen. 

Ett antal kontojusteringar som behöver hanteras innan bokslutsdispositioner kan göras. 

Tidigare år finns inte i Fortnox, problematiskt att hitta vissa poster då historiken inte är 

lättillgänglig. 

 

7. Kansliet:   

Jens har lyft frågan med Arnäs. Inväntar återkoppling för att boka möte. 

Om vårt behov inte kan lösas tillsammans med Arnäs så behöver vi hitta en annan lösning, Jens 

kan inte beläggas med detta arbete över tid. Ett alternativ är då en ställa frågan till en 

redovisningsbyrå. 

 

8. Tävlingar 2021/2022 

Planering är i fullgång för samtliga. 

 

9. Övriga frågor 

a. Förbundsmöte:  Roger och Ulrik åker på förbundsmöte. 

b. Valberedning: Beslut att LG och AK utgör valberedning 

c. Stipendier: 

i. Sparbanken utgått 

ii. Skidans vänner, inbjudan behöver skickas ut, styrelsen behandlar 

ansökningarna, beslut att Anna M skickar ut inbjudan och att sista 

nomineringsdag är 9/10. 

d. Årsmöte: Beslut 2022-11-09, fysiskt möte i klubbstugan i Härnösand. Anna M skickar ut inbjudan. 

e. Ramviks 100-års jubileum, beslut att styrelsen tackar för inbjudan men tackar nej till att närvara. 

Jens B återkopplar styrelsens beslut. 

 

10. Nästa möte 

19/10 kl 20.00 Teams. 

På agendan: 

• Verksamhetsberättelser 

o Beslut: Mia K tar ansvar för att inhämta berättelse för backe. 

• Bokslutet för godkännande 

• Besluta nomineringar 

 

11. Avslutning 

Ordförande Roger förklarade mötet avslutat. 

 


